



شركة سلامة للتأمين التعاوني

Salama Cooperative Insurance Co

Voting Results of the Extraordinary General
Assembly's Meeting Agenda (second meeting)

نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير
العادية (الاجتماع الثاني)

Jeddah Headquarter and through means of
modern technology

مدينة جدة المقر الرئيسي لشركة سلامة و عبر وسائل
التقنية الحديثة

Sunday, 04/01/2026G,
Corresponding to 15/07/1447H

الأحد 15/07/1447 هـ
الموافق 2026/01/04 م

7:30 PM

الساعة : السابعة والنصف مساءً

Approving the increase of Salama Company's share capital from three hundred million (300,000,000) Saudi Riyals to four hundred eighty-eight million nine hundred forty thousand (488,940,000) Saudi Riyals, representing a 62.98% increase in the current capital, through the issuance of eighteen million eight hundred ninety-four thousand (18,894,000) ordinary shares, at a rate of (0.8214782608695650) share in Salama Company for each share in Enaya Company, for the purpose of merging Enaya into Salama Company in accordance with the provisions of Article (225) and Articles (227) to (229) of the Companies Law and the provisions of subparagraph (1) of paragraph (a) of Article (49) of the Merger and Acquisition Regulations, in accordance with the terms and conditions of the Merger Agreement, including approving the following matters related to the Merger Transaction:

a) The provisions of the Merger Agreement entered into between Salama Company and Enaya on 20/02/1447H (corresponding to 14/08/2025G) (the "Merger Agreement"). and that it shall be effective upon the effectiveness of the Merger.

b) The increase of Salama Company's share capital from three hundred million (300,000,000) Saudi Riyals to four hundred eighty-eight million nine hundred forty thousand (488,940,000) Saudi Riyals in accordance with the terms and conditions

الموافقة على زيادة رأس مال شركة سلامة من ثلاثمائة مليون (300,000,000) ريال سعودي إلى أربعمائة وثمانية وثمانون مليون وتسعمائة وأربعون ألف (488,940,000) ريال سعودي، والتي تمثل زيادة بنسبة (62.98%) في رأس المال الحالي، من خلال إصدار ثمانية عشر مليون وثمانمائة وأربعة وتسعون ألف (18,894,000) سهم عادي وذلك بواقع (0.8214782608695650) سهم في شركة سلامة مقابل كل سهم في شركة Enaya لغرض دمجها في الشركة وفقاً لأحكام المادة (225) والمواد (227) إلى (229) من نظام الشركات وأحكام الفقرة الفرعية (1) من الفقرة (أ) من المادة (49) من لائحة الاندماج والاستحواذ وفقاً لشروط وأحكام اتفاقية الاندماج، بما في ذلك الموافقة على المسائل التالية المتعلقة بصفقة الاندماج:

(أ) أحكام اتفاقية الاندماج المبرمة بين شركة سلامة وشركة Enaya بتاريخ 20/02/1447هـ (الموافق 14/08/2025م) ("اتفاقية الاندماج")، وأن تكون نافذة بنفاذ الاندماج.

(ب) زيادة رأس مال شركة سلامة من ثلاثمائة مليون (300,000,000) ريال سعودي إلى أربعمائة وثمانية وثمانون مليون وتسعمائة وأربعون ألف (488,940,000) ريال سعودي وذلك وفقاً لشروط وأحكام اتفاقية الاندماج، وأن تكون نافذة بنفاذ الاندماج.

of the Merger Agreement, and that it shall be effective upon the effectiveness of the Merger.

c) The amendment to Article No. (8) of the Company's bylaws, which relates to the capital ,This shall be effective as of the Merger's effectiveness.

d) The amendment to Article No. (9) of the Company's bylaws, which relates to the Subscription, This shall be effective as of the Merger's effectiveness.

e) The authorization of Salama Company board of directors, or any person authorized by the board of directors, to adopt any resolution or take any action as may be necessary to implement any of the above resolutions.

ج) تعديل المادة (الثامنة) من النظام الأساس والمتعلقة برأس المال ، وأن تكون نافذة بنفاذ الاندماج.

د) تعديل المادة (التاسعة) من النظام الأساس والمتعلقة بالاشتراك في الأسهم، وأن تكون نافذة بنفاذ الاندماج.

هـ) تفويض مجلس إدارة شركة سلامة، أو أي شخص مفوض من قبل مجلس الإدارة، بإصدار أي قرار أو اتخاذ أي إجراء قد يكون ضرورياً لتنفيذ أي من القرارات المذكورة أعلاه.